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  Zápis 5. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 9.6. 2015 v Praze na Strahově  
 

přítomni:   J. Boháč , P. Šebesta, P. Náprstek, P. Mokrý 
omluven:  P. Bednář, M. Doktor , 
hosté:        P. Hottmar, Z. Krpata,  
  
  

1.  STK   
 

□ 

 

Vyhodnocení závodu ČP Račice - Z. Krpata podal informaci o organizaci závodu, kterého se zúčastnili 

závodníci ze Slovenska. Vyšší účast závodníků ze Slovenska (9 oddílů, 16% všech účastníků) a přihlašování 

mimo on-line systém zvýšila pracnost sestavení startovní listiny. Převládá názor, že porovnání výkonnostní 

úrovně českých a slovenských závodníků je přínosem. Pro příští podobný závod bude nutné zajistit 

přihlašování všech závodníků přes jednotný SW a respektování pravidel ČSK (omezení změn po uzávěrce 

přihlášek). Se Slovenským svazem se na podzim uskuteční jednání k možnosti a podmínkám případných 

dalších společných soutěží. Výbor a RSCM hodnotí kladně i vysoký počet závodníků ve věkové skupině žáků 

(90).   
 

□ 

 

Vyhodnocení II. NZ Račice – Z.Krpata potvrdil dobrou funkčnost a nastavení používaného přihlašovacího 

systému. Rozlosování bylo dokončeno den před závodem. STK vyzdvihla vysokou úroveň práce rozhodčích. 

Díky včasnému písemnému předávání požadavků pořadateli (SC Račice)  na technické zabezpečení závodů se 

daří předcházet nedostatkům. Drobnosti se daří řešit operativně. Výpadek HW bezdrátového síťového spojení 

start-cíl se podařilo improvizovaně zajistit za cenu hodinového zpoždění závodu. Nedostatkem se postupně 

stává nekompetentnost kanceláře závodu (brigádníci). Závažným nedostatkem závodu byla záchranná služba, 

zajištěná jiným dodavatelem než obvykle (souběh vodáckých akcí). Výbor uložil Z. Krpatovi připravit písemné 

připomínky. Budou zaslány pořadateli jménem ČSK a s ředitelem SC Račice bude projednáno zjednání 

nápravy. Výbor rozhodl neuhradit náklady na záchrannou službu, která neplnila svoje úkoly. Dále bude s 

pořadatelem jednáno o zajištění hot-line servisu pro počítačovou síť ve víkendových dnech a dovybavení 

pracoviště hlasatele monitorem.                                                     Ú- 1/4/15: Z. Krpata 

                                                                                                                     T: 28.7. 2015 do M-ČR kr.tr.    
 

□ 

 

 

 

Aplikace nových pravidel a soutěžních směrnic - Z.Krpata informoval o dosavadních zkušenostech s omluvami 

neuskutečněných startů přihlášených závodníků po 3 závodech ČP. Z evidence, vedené podle oddílů, je 

zřetelný posun v disciplinovanosti oddílů s dodržováním pravidel přihlašování. STK zatím upřednostňuje 

formu domluvy. Z konečné evidence omluv bude po skončení sezóny vyhodnoceno případné uplatnění sankcí 

v podobě snížení finanční podpory ze strany svazu. 
 

□ 

 

Automatický výpočet výše startovného – projednána možnost upravit přihlašovací program pro hlavní závody 

SRK ČSK tak, aby z on-line přihlášky byl generován pro oddíl údaj o předpokládané výši startovného. Systém 

by byl přístupný ke kontrole. Programátor M.Vávra nabídl tuto úpravu připravit a výbor záměr schválil.  
 

□ 

 

Registrace členů a závodníků – výbor projednal nové nastavení administrace registrací. Přihlášky k registraci 

sportovců, přestupy a změny se budou zpracovávat a zasílat na adresu sekretariátu ČSK. Z. Krpata připraví pro 

oddíly informaci, která bude rozeslána e-mailem.                          Ú- 2/4/15: Z. Krpata 

                                                                                                                    T: 14.7. 2015 
 

 2. 1.    SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ Podmínky pro zařazování do SCM 2016 - výbor vzal na vědomí informaci P. Hottmara z jednání R-SCM 5.6. 

Členové výboru obdrží po jednání rady SCM 20.6. návrh podmínek a počtů zařazených sportovců 

k připomínkám a schválení elektronickou formou. Podmínky pro zařazení sportovců do SCM 2016 budou 

následně zveřejněny. 
  

□ 

 

 

Doplňkový běžecký závod pro benjamínky – P.Hottmar informoval o doplňkovém závodu organizovaném 

v rámci 3.závodu ČP v Račicích Petrem Doležalem (Chomutov) s tím, že akce měla kladný ohlas u oddílů 

sportovců. Výbor schválil pořádání akce ve stejném rozsahu a pojetí i při M-ČR   
 

3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 

       RDS 
 

   

□ 

 
 

Hodnocení SP Duisburg – písemná zpráva k dispozici, výbor vzal na vědomí komentář reprez. trenéra - Martin 

Fuksa se SP v  Duisburgu plánovaně neúčastnil, posádky C2 a K4 ze zdravotních důvodů (Dvořák, Havel) 

nestartovaly, J. Dostál potvrdil 2. místem světovou úroveň. Organizačně závod dobře zajištěn.  
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□ Účast na Evropských hrách v Baku – P.Hottmar potvrdil, že výjezd RD je ve spolupráci s ČOV zajištěn, 

nominovaní závodníci bez zdravotních problémů. P. Hottmar informoval o letecké dopravě osob a lodí.  
 

□ MS 23 Montemor o Velho – na MS do Portugalska nominováno v souladu s kritérii jedenáct závodníků do 23 

let, (7 kajakářů, 1 žena a 3 kanoisté). Výbor bere předloženou nominaci na vědomí.  
 

□ Nominace na MS v Miláně – P.Hottmar představil výboru neúplný návrh nominace, k osmi závodníkům 

nominovaných po ME byli po SP v Duisburgu a II.NZ přiřazeni další nominovaní sportovci a členové 

doprovodu na MS. Reprezentační trenér okomentoval potup nominace K2 1000m Špicar, Zavřel, a K2 200m 

Šváb, Slepica. Vysvětlil nominaci kanoistů a kajakářek, nominační postupy  C4 a C1 (Palma, Drahokoupil, 

Macháček) a okomentoval nominaci M. Fuksy, kterému program MS umožňuje start pouze na 1000m. Na MS 

je nominováno 5 žen, po návratu z Baku bude dokončena nominace pro jednotlivé disciplíny.  
  

□ Dodatečná klasifikace parakanoisty - P. Mokrý požádá ICF o možnost provedení dodatečné zdravotní 

klasifikace pro start na MS v Miláně, pro hendikepovaného kajakáře Milana Bartoše. O stanovisku ICF bude 

ČSK informovat Českou asociaci zdravotně postižených sportovců a závodníkův oddíl v Českých Budějovicích 

spolu s informací a upozorněním na termín přihlášky, úhradu pobytu, atp. 

                                                                                                              Ú- 3/4/15: P. Mokrý 

                                                                                                                           T: 14.7. 2015 
 

□ Výživové doplňky od ČOV - výživové doplňky Nutrend dodávané a hrazené od ČOV byly na základě 

objednávky již dodány na ČSK. Budou využity pro start v Baku, na MSJ+23, MS, MEJ+23 a v případě 

dostatečných zásob i na dalších akcích RD. 
 

□ Smlouvy ČSK s reprezentanty – P.Hottmar informoval výbor, že smlouvy se všemi reprezentanty byly již 

podepsány. 
 

 

RDJ 

 

□ Hodnocení MR v Piešťanech – P. Hottmar podal zprávu o účasti RDJ, startovalo 380 závodníků z 20 zemí, 

v pořadí národů skončil český tým na čtvrtém místě přesto, že někteří závodníci v Piešťanech nemohli startovat 

(příprava na NZ pro mistrovství světa juniorů). Celkem bylo získáno 22 medailí, tři zlaté na tratích 1000, 500 i 

200 metrů získal mezi juniory kanoista Kryštof Hájek. Medaile na všech tratích posbírali mezi dorostenci 

Antonín Hrabal a Jiří Zalubil na deblkanoi, stejně jako Ondřej Mašek a Vojtěch Procházka na deblkajaku. 

Regata splnila účel. 
 

□ Nominace na MSJ – projednán postup výběru a dodržení nominačních kritérií. MSJ se zúčastní včetně 

závodníků do 23 let celkem 34 osob. Ubytování zajištěno 18 km od dráhy, doprava letecky, 2 osoby autem 

dopraví lodě. Výbor nominaci na MSJ po projednání schválil.  

 

RDM  

□ Informace o NZ – závod na Zbraslavi s datem konání 13.6. je organizačně připraven.  
   

□ Významné akce v ČR - P. Bednář navrhl kandidovat na pořádání některé budoucí významné světové nebo 

evropské soutěže v maratónu. Výbor doporučil jednat s Labe Arénou, nebo tradičním pořadatelem 

kanoistickým klubem v Týně nad Vltavou. P. Bednář připraví návrh.   

                                                                                                              Ú- 5/3/15: P. Bednář 

                                                                                                                           T: 12.5. 2015  termín prodloužen    
  

□ Nominace K4 Španělsko – účast na pozvání a náklady pořadatele, výboru bude předložena nominace trenérem 

RDM ke schválení.  

 

  Různé 
 

□ 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rozpočet SRK ČSK 2015 - J. Boháč informoval o potvrzení všech plánovaných příjmů z MŠMT a ČOV pro 

rok 2015, o rozdělení prostředků mezi sekce ČSK schválené výborem ČSK a o změnách v účelovém určení 

programu IV údržba a provoz. Plánovaný rozpočet pro činnost sekce na rok 2015 podle požadavků 

jednotlivých účetních středisek SRK je naplněn. Pokud budou k dispozici potvrzené objemy z MŠMT a ČOV 

může být financování oddílů posíleno ve stejném objemu jako v loňském roce. V jednání jsou stále granty 

hl.m.Prahy. J.Boháč prezentoval záměr účelových programů pro podporu oddílů. Pro příští jednání obdrží 

členové výboru SRK ČSK k projednání a ke schválení finální návrh rozpočtu (příjmy a čerpání 2015) 

v písemné podobě.                                                                                  Ú- 4/4/15: J. Boháč, P. Mokrý 

                                                                                                                             T: 14.7. 2015 
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□ 
Mediální podpora SRK a ČSK - J. Boháč informoval výbor o zajištění mediální prezentace sekce a svazu, 

potřebné pro podporu marketingu, s tím že je pro stávající i potenciální partnery pořizován monitoring 

mediálních výstupů o kanoistice (rychlost, slalom).    

□ 

 

Informace o rozvoji areálu Račice v rámci NOC – aktivity připravuje spolek Národní olympijské centrum 

vodních sportů, je vydáno stavební povolení na dokončení posledních tří hangárů v nové loděnici, do 14 dnů 

bude stavební povolení na nové ubytovací zařízení místo chanosů pro 200 – 250 osob. Výstavba v objemu 40 

mil. Kč bude realizována v letošním roce po uvolnění dotace z MŠMT. Dodavatelé stavby jsou vybráni podle 

zákona o veřejných zakázkách. Dále se bude řešit posílení inženýrských sítí. P. Šebesta informoval získání 

pořadatelství ME 2017 ve veslování. ME 2017 veslařů se uskuteční před MS 2017 v kanoistice. Pořadatelsky 

bude zajištěno stejným týmem. 
 

□ 

 

 Úkol - 6/3/15 byl splněn - J. Heller zajistil zaměření parcely ČSK na Skalici. Podařilo se odstranit nepřesné 

zakreslení hranic pozemků v digitalizovaných katastrálních mapách.  
 

□ J. Boháč informoval, že ČSK obdrží od Magistrátu hl. m. Prahy grant na údržbu opláštění cílové věže na 

Císařské louce. 

 

  

  

  

   

Zapsal: P. Mokrý          

      

 

Příští schůze se koná 14.7.2015 ve 14:00 na Strahově.  


